
Møtereferat - 08.02.2023

Tilstede: Jonas Romark Nilsen
Malin Ersnes
Maria Lægdene Næss
Valentina Foss
Eivind Larsen
Krystian Chmielarski
Oscar Andresen
Markus Øyangen
Victor Van Nesmoen
Selma Kjos

Ris og ros

“Kl 11:15, tirsdag 23 januar: Det er tomt for kaffe. Hvor er kontorvakten? ”

“Kl 11:35, 23 januar: kontorvakt er på plass ”
Vedkommende har fått kryss.

“Yo, til alle i styret. Je slit litt ofte med å få setta igang blest, egentlig mest av alt fordi je får
ting for sent. Vi i prokom har ingenting å gjøre( idk, vakke på siste møte) men bruk oss mer
flittig, gjerne vær litt kravstor: " få ut detta jævelskapet imorra get, ell så er det dødsstraff"
funker vertfall veldig godt på meg.”
Se sak 29 i referatet!

Sak 18/24 Komitéoppdateringer

● Leder:



○ Ønsker å ha med styret på foredrag om lovverkforståelse, vedtektforståelse,
og utfordringer i foreninger

○ Ønsker å ha med styret, særlig komitéledere, på foredrag om organisatoriske
prinsipper, perspektiver på daglig drift og kontrollen av dette

○ Vært på fakultetsmøte
○ Vært på LL-forum

● Kasserer:
○ SiT-søknader er på vei
○ Betalt fakturaer i forbindelse med Åre
○ Prøver å få refundert uforutsette kostnader fra Krabbe

● Nestleder:
○ Åretur er gjennomført

■ Skal ha evalueringsmøte om turen

● Sekretær:
○ IÅM

● Arrkom:
○ IÅM

● Bedkom:
○ Hatt Paint´n´Sip
○ Omstrukturering av Bedkom er i gang
○ Alumnikveld gjennomført
○ Problemer med HAV

● Faddersjef:
○ Hatt møte
○ Jobber med å bestille t-skjorter
○ Jobber med å finne masterfaddere

● Kontorkom:
○ Hatt kakesalg

● Mediesjef:
○ Skrivekveld på lørdag

● Prokom:
○ Vi har fått gratis Canvamedlemskap for ideelle organisasjoner

■ Opp til 50 brukere i V&A-gruppe
■ prosjef@volvox.no er eier av gruppen

○ Tatt kurs om Google Workspace og nettløsninger for ideelle organisasjoner
○ Jobber med bildedrive-løsning

■ Ny ressursside på nettsiden

mailto:prosjef@volvox.no


○ Kontaktet Squarespace for å slette lagrede heders- og
æresmedlemsnominasjoner fra nettsiden

Sak 19/24 Tofaktorautentisering (Prosjef)

På grunn av sikkerhetsmessige årsaker skal det innføres tofaktorautentisering for
alle V&A-brukere.

Sak 20/24 En Psykt Vanlig Uke (Leder)

Leder skal signere en intensjonsavtale med En Psykt Vanlig Uke. Vi skal jobbe for økt
oppmerksomhet rundt psykisk helse blant studenter.

Sak 24/24 Facebook (Prosjef)

Det diskuteres hvordan Volvox & Alkymistens Facebookside skal brukes i linjeforeningen.
Alle i styret har tilgang til kontoen, men Prokom skal administrere siden.

Sak 26/24 Oversikt over komitémedlemmer og deres stillinger
(Prosjef)

Det skal lages oversikter over komitémedlemmer, økans, nestledere og andre stillinger.
Oversikten skal ligge på Google Drive.

Sak 27/24 Komitéledermøter (Prosjef)

For å forbedre kommunikasjonen mellom komitéledere, skal det arrangeres møter mellom
dem der de kan diskutere relevante saker.

Sak 28/24 Veiledende dokument til håndtering av tillitsvalgtssaker
(Sekretær)

Vi har fått et veiledende dokument til håndtering av tillitsvalgtssaker fra SiT. Dette skal
legges i en ny mappe til tillitsvalgte på Google Drive.

Sak 29/24 Blesting (Ekstern)

Hovedstyret skal bruke Prokom mer aktivt til blesting.


